
Digitala protokoll 

 

Tidigare fanns styrelseprotokollen tillgängliga för medlemmarna på hemsidan, men sedan några år 

tillbaka är de tyvärr borttagna. I stället hänvisas medlemmarna till att läsa fysiska protokoll vid besök 

i bastun. Som skäl har GDPR-lagstiftning angetts.  

 

Detta tycker jag är synd. Mer information ger kunnigare och aktivare medlemmar och den dyrbara 

tiden i bastun vill nog de flesta av oss hellre lägga på badande än protokolläsning.  

 

Det bör inte vara omöligt att på digitalt vis tillhandahålla protokoll som inte bryter mot någon 

lagstiftning: skriv protokollen utan känsliga uppgifter alternativt ta bort sådana uppgifter inför 

publicering, lösenordsskydda sidor eller dokument etc. Exakt hur det utformas är av underordnad 

betydelse, det viktiga är att medlemmarna på något sätt får möjlighet att läsa protokollen hemifrån. 

 

Jag föreslår att årsmötet beslutar: 

 

att styrelsen ska se till att medlemmarna kan läsa protokoll från styrelsemöten digitalt. 
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Farsta 

 

Styrelsen yrkar avslag  

och föreslår med hänvisning till problem med GDPR-lagstiftning att styrelsen 

framgent i stället åtar sig publicerar ordentliga sammanfattningar på hemsidan 

efter varje möte. 


